
12

یکشنبه

1402
آذر

تاریخ 

2

سال 
بیست ونهم

3798
 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

شماره

صفحه

روزنامه

رساند  تصویب  به  را  آمریکا، طرحی  نمایندگان  مجلس  تابناک:  الملل  بین 
که از دولت جو بایدن می خواهد ۶ میلیارد دلار دارایی آزادشده ایران که در 

بانکی در قطر نگهداری می شود، دائمی مسدود کند. 
مجلس  خارجی  روابط  کمیته  رئیس  مک کال«،  »مایکل  که  طرح  این 
به  مخالف  رأی   ۱۱۹ و  موافق  رأی   ۳۰۷ با  کرده  ارائه  را  آن  نمایندگان 
تصویب رسید. با وجود این، تصویب آن به معنی تبدیل شدنش به قانون و 

بالتبع، مسدود شدن دارایی های آزادشده ایران نیست. 
طرح های قانونی در آمریکا برای تبدیل شدن در قانون باید از مسیر پرپیچ و 

خمی عبور کنند. هر طرح بعد از تصویب در یکی از دو مجلس کنگره )سنا 
و مجلس نمایندگان( باید حتماً در مجلس دیگر نیز تصویب شده و بعد از آن 

به امضای رئیس جمهور آمریکا برسد.
برای  خود  اختیار  از  می تواند  کنگره  مصوبه  دریافت  از  بعد  رئیس جمهور، 
وتوی مصوبه استفاده کرده و مجدداً طرح را برای کنگره بازگرداند. در این 
مرحله، چنانچه نمایندگان کنگره بخواهند طرح را بدون امضای رئیس جمهور 
قانونگذاران به  با حمایت دو سوم  باید آن را دوباره  به قانون تبدیل کنند، 

تصویب برسانند.

سردار رادان اولتیماتوم داد:

مالکان خانه های پلاک قرمز تا سه ماه دیگر 
ملک خود را تعیین تکلیف کنند

سردار  ایلنا،  خبرنگار  گزارش  به 
بازدید  حاشیه  در  رادان  احمدرضا 
میدانی از طرح پاکسازی محله های 
شوش، مولوی و هرندی از معتادان 
متجاهر در جمع خبرنگاران گفت: 
بحث  در  پلیس  اقدامات  از  یکی 
معتادان متجاهر شناسایی واحدهای 
یعنی  بود،  قرمز  پلاک  به  موسوم 
واحدهایی که رها شده بودند و به 
تبدیل  متجاهر  معتادان  تجمع  محل 

شده بود. 
خانه های  مالکان  به  افزود:  وی 
هشدار  قرمز  پلاک  به  موسوم 
نسبت  آینده  ماه  سه  که  داده ایم 
اقدام  خود  واحد  تکلیف  تعیین  به 
لازم  اقدامات  پلیس  وگرنه  کنند، 
انجام  واحدها  این  درخصوص  را 
نیز  حالا  همین  البته  داد.  خواهد 
خانه های  در  نه تنها  بار  اولین  برای 
پوشانده ایم،  بتن  با  را  قرمز  پلاک 
را  آنها  و آب  برق  انشعابات  بلکه 

هم قطع کرده ایم.
از  یکی  داد:  ادامه  فراجا  فرمانده 
مسائلی که اهالی شوش و هرندی با 
آن روبه رو هستند، موضوع معتادان 
که  داده ایم  قول  و  است  متجاهر 
این دغدغه را از روی دوش مردم 
دستگاه  راستا  این  در  و  برداریم 
مردم  حتی  و  شهرداری  قضایی، 

محل همراه شده اند.
کشور  انتظامی  مقام  عالی ترین 
ابتدا  گذشته،  سال  از  کرد:  تاکید 
جمع آوری  را  متجاهر  معتادان 
کارتن خواب  تعدادی  البته  کردیم، 
مردم  که  بودند  آنها  میان  در  هم 
آزار  روانی  و  روحی  لحاظ  از  را 
مکان های  همچنین  و  می دادند 
موسوم به خانه های پلاک قرمز به 

حال خود رها شده بودند.
که  این  بیان  با  فراجا  فرمانده 
برای  مکان ها  این  از  معتادان 
استفاده  خرد  سرقت های  و  تجمع 
اجرای  با  کرد:  عنوان  می کردند، 
معتادان  تعداد  پیاپی،  طرح های 
متجاهر موجود در سطح شهر کم و 
کمتر شده است، به نحوی که تعداد 
معتادان متجاهری که در کل تهران 
جمع آوری  پلیس  نیروهای  توسط 

شدند، کمتر از ۶۰ نفر بود. 
ادامه  کشور  انتظامی  کل  فرمانده 
جمع آوری  طرح های  در  داد: 
که  شدیم  متوجه  متجاهر  معتادان 
در  هم  دستفروش  تعداد  یک 
شوش و هرندی بودند که در واقع 
وسایل سرقتی را جابه جا می کردند 
داشتند  غیرطبیعی  حضور  نوعی  و 

که منطقه را از حضور این به ظاهر 
دستفروشان آزاد کردیم. 

که  این  بر  تاکید  با  رادان 
مثل  تخلفات  بسترهای  باید 
ضایعات فروشی ها، خانه های پلاک 
گفت:  ببریم،  بین  از  را  و...  قرمز 
شهر  سطح  از  معتادان  را  ضایعات 
مکان هایی  به  و  می کنند  جمع 
خاص در محله های شوش و مولوی 
می آوردند؛ ما این مکان ها را بلوکه 
می خواهیم  شهرداری  از  و  کردیم 
که ضایعات فروشان و دستفروشانی 
معتادان  اموال سرقتی توسط  را که 

را می فروشند، ساماندهی کنند. 
از  کرد:  تاکید  همچنین  وی 
پایتخت  پلیس  در  همکارانم 
به  محله ها  این  در  که  خواسته ام 
صورت مستمر حضور داشته باشند 
و با افتخار باید بگوییم که خودمان 
هستیم،  هرندی  و  شوش  بچه  هم 
چراکه این محله جانباز خیز است و 
در دفاع مقدس اهالی اینجا زحمات 

زیادی کشیده اند. 
خاطرنشان  انتظامی  عالی  مقام  این 
باید  هم  دیگر  دستگاه های  کرد: 
ورود  متجاهر  معتادان  مقوله  به 
کنند؛ شاید هم این منطقه را خوب 
غذا  توزیع  طرفی  از  و  نمی شناسند 
محلات  این  در  خیرین  طرف  از 
شده  معتادان  افزایش  موجب  هم 
است. پلیس براساس خواسته مردم 
کرده  پیدا  ورود  محله ها  این  به 
می ماند،  کار  پای  همچنان  و  است 
دستگاه های  که  داریم  انتظار  ولی 
داشته  فرهنگی  ورود  هم  دیگر 
ما دیگر محله ها  بعدی  اقدام  باشند. 
و خیابان های تهران است؛ به مردم 
قول  هرندی  و  شوش  محله های 
می دهم زمانی که تهران باشم و در 
مأموریت نباشم، حتماً شبانه به این 
محله ها، کوچه به کوچه سر بزنم. 

وی در پایان گفت: بچه های بسیج 
هم در کنار پلیس برای جمع آوری 
پاکسازی  و  متجاهر  معتادان 
هرندی  و  مولوی  محله های شوش، 
فعال هستند و از این بابت از سردار 
محمد  سپاه  فرمانده  حسن زاده، 
شخصاً  که  تهران  )ص(  رسول الله 

پای کار است، تشکر می کنم. 

هوایی  نقل  و  حمل  کمیته  رئیس 
مجلس گفت: می گویند که قم پایگاه 
دارد.  ارتباط  دنیا  با  و  است  فقاهت 
این  در  فرودگاهی  بحث  گذشته  از 
استان را شروع کردند و اقداماتی هم 
در منطقه سلفچگان انجام شد و البته 
الان هم ساخت فرودگاه قم در دستور 
فرودگاه های  شرکت  و  دولت  کار 

کشور نیست.
گفت وگو  در  فیروزی  رحمت الله 
درباره  ایلنا  اقتصادی  خبرنگار  با 
با  کشور  در  قم  فرودگاه  ساخت 
از 5۰ فرودگاه  به وجود بیش  توجه 
زیان ده و با محدودیت منابع و بودجه 
عمرانی کشور و همچنین همجواری 
امام خمینی،  با تهران و فرودگاه  قم 
اظهار  اصفهان  و  سمنان  فرودگاه 
داشت: پروژه های عمرانی و به ویژه 
فرودگاه سازی به سیست های بخشی 
و منطقه ای گره خورده است و افراد 
که  دلایلی  به  بنا  محلی  مقامات  و 
فعال سازی  دنبال  به  می کنند،  درست 

این پروژه ها در مناطق خود هستند.
فرودگاه  ساخت  توجیه  درباره  وی 
پایگاه  قم  که  می گویند  گفت:  قم، 
دارد.  ارتباط  دنیا  با  و  است  فقاهت 
این  در  فرودگاهی  بحث  گذشته  از 
استان را شروع کردند و اقداماتی هم 
در منطقه سلفچگان انجام شد و البته 
الان هم ساخت فرودگاه قم در دستور 
فرودگاه های  شرکت  و  دولت  کار 

کشور نیست.
هوایی  نقل  و  حمل  کمیته  رئیس 
زیادی  فشارهای  داد:  ادامه  مجلس 
چنینی  این  پروژه های  ساخت  برای 
امروز  اگر  معتقدم  اما  دارد  وجود 
را  داریم  اختیار  در  که  امکاناتی 
اقدام  کنیم،  تجهیز  و  به روزرسانی 

به  توجه  با  است.  کاراتری  بسیار 
هزینه  و   ساخت  بودن  هزینه بر 
از  بیشتر  بسیار  که  آن  نگهداری 
مالی  شرایط  این  در  است،  ساخت 
فرودگاه  ساخت  کشور  و  دولت 
ندارد.  نیست و توجیه  مناسب  جدید 
محلی  مقامات  لابی  برای  راه  نباید 
باز  پروژه هایی  چنین  ساخت  درباره 
کشور  سیاست های کلان  با  و  کنیم 

همخوانی ندارد.  
و  نسبی  به حد  تاکید کرد:  فیروزی 
کافی در کشور فرودگاه وجود دارد 
بتوانیم  است که  این  مهم  و موضوع 
ناوگان مورد نیاز این تعداد فرودگاه 
را تقویت کنیم و این تعداد فرودگاه 
نباشد،  هواپیما  که  شرایطی  در 

فایده ای ندارد.
و  سیاسی  فضای  اینکه  بیان  با  وی 
بهتر  بین المللی  ارتباط   و  تعاملات 
شده،  ایجاد  هواپیما  خرید  امکان  و 
شرکت های  اگر  داشت:  اظهار 
برای خرید  هواپیمایی سرمایه کافی 
سخت گیری های  با  باشند،  داشته 
گذشته برای خرید مواجه نیستند. اما 
باید  برای خرید هواپیمای کم کرده 
و مدل های  5 ساله تلاش کرد و خرید 
سرگرم  برای  ساله   25 هواپیماهای 
باید  نیست و  کردن است و شایسته 
در تأمین هواپیمای مناسب دست پرّ 
باشیم تا مردم با آرامش و رفاه سفر 

هوایی داشته باشد. 

رئیس کمیته حمل و نقل هوایی مجلس:

می گویند قم به دلیل ارتباط با دنیا باید 
فرودگاه داشته باشد

 فضای سیاسی برای خرید هواپیما باز شد

عضو شورای پول و اعتبار:

»توسعه« منحل می شود نه ادغام

رئیس سازمان غذا و دارو: 

کمبود شیرخشک رو به پایان است

عضو شورای عالی استان ها:

کهگیلویه و بویراحمد از لحاظ 
راه های مواصلاتی با مشکلات بسیاری 

مواجه است

بویراحمد  و  کهگیلویه  نماینده 
گفت:  استان ها  عالی  شورای  در 
لحاظ  به  بویراحمد  و  کهگیلویه 
با  مواصلاتی  و  روستایی  جاده های 
مشکلات بسیار زیادی مواجه است 
و دسترسی مردم به مرکز استان و 
در  اینکه  به رغم  مجاور  استان های 
مسیر شمال -جنوب و شرق - غرب 

قرار دارند، بسیار دشوار است.
با  دیدار  خسرو  ایلنا،  گزارش  به 
راه های  نامناسب  به وضعیت  اشاره 
گفت:  استان،  این  مواصلاتی 
لحاظ  به  بویراحمد  و  کهگیلویه 
با  مواصلاتی  و  روستایی  جاده های 
مشکلات بسیار زیادی مواجه است 
و دسترسی مردم به مرکز استان و 
استان های مجاور علی رغم اینکه در 
مسیر شمال -جنوب و شرق - غرب 

قرار دارند، بسیار سخت است.
یاسوج  ارتباطی  محور  افزود:  وی 
و  بابامیدان  به  یاسوج  سمیرم،  ـ 
گچساران  ـ  بابامیدان  ـ  باشت 
حادثه خیزترین جاده های این استان 

تلفات  بیشترین  واقع  در  و  بوده 
این  به  مربوط  تصادفات  از  ناشی 

محورهاست.
استان ها  عالی  شورای  عضو 
بحث  در  کرد:  خاطرنشان 
فرعی  و  اصلی  راه های  و  بزرگراه 
توسعه  شاخص  پایین ترین  در 
تردد  دیگر  سوی  از  داریم.  قرار 
و  کهگیلویه  استان  جاده های  در 
گردشگرپذیر  دلیل  به  بویراحمد 
بین  گرفتن  قرار  همچنین  و  بودن 
فارس،  همچون  بزرگی  استان های 
خوزستان و اصفهان و اتصال جنوب 
به مرکز کشور روز به روز در حال 
افزایش تردد  این  افزایش بوده که 
در کنار جاده های ناایمن بر تلفات 

ناشی از تصادفات افزوده است.
دیدار در پایان اظهار داشت: تبدیل 
و  دهدشت  پاتاوه-  اصلی  راه  دو 
بابامیدان-یاسوج-سمیرم به بزرگراه 
مردم  خواسته  مهمترین  آزادراه  و 
کهگیلویه و بویراحمد از دولت در 

حوزه راه است.

بررسی های سازمان بازرسی حکایت از آن دارد که کل ارز دریافتی یک 
شرکت خاص از سال ۱۳۹۸ تا ۱۴۰۱ )در قالب واردات چای و ماشین 
آلات( معادل ۳ میلیارد و ۳۷۰ میلیون دلار بوده که از این مبلغ حدود 
یک میلیارد و ۴۷2 میلیون دلار از ارز نیمایی تأمین شده برای ماشین 

آلات و مابقی آن برای واردات چای بوده است. 
به گزارش میزان، با بررسی عملکرد گروه مذکور در نقل و انتقال ارز و 
واردات چای، سوء جریانات عدیده ای شناسایی شد و در نهایت سازمان 
بازرسی برای آن گروه تجاری به دلیل عدم رفع تعهدات ارزی پرونده 

تشکیل داد.
پرونده دستگاه هایی که به این شرکت ارز تخصیص داده بود نیز به دلیل 
احراز برخی تخلفات در حال ارسال به دادسرای عمومی و انقلاب تهران 
است. هم اکنون بخشی دیگر از این پرونده در دادسرای ویژه رسیدگی 

به جرائم اقتصادی در حال رسیدگی است. 
در همین رابطه خداییان رئیس سازمان بازرسی نتایج ورود این سازمان 
به موضوع »واردات چای و ماشین آلات مربوطه به کشور طی سه سال 
اخیر و عدم انجام تعهدات ارزی از سوی یک گروه تجاری واردکننده« 
را تشریح کرد و با بیان اینکه میزان چای مورد نیاز کشور حدود ۱۰۰ 
هزار تن در سال است که از این میزان حدود ۷۰ درصد آن وارداتی 
است، گفت: در حالیکه قریب به یکصد شرکت تولیدی و بازرگانی، 
به امر واردات چای مشغول هستند؛ اما عمده واردات توسط یک گروه 

تجاری خاص صورت می گیرد.
وی افزود: این گروه تجاری از ابتدای سال ۱۳۹۸ تا پایان سال ۱۴۰۱، 
حدود ۳ میلیارد و ۳۷۰ میلیون دلار برای واردات چای و ماشین آلات 
پیشرفته چاپ و بسته بندی، ارز دریافت کرده و طی این مدت، ۷۹ درصد 
از ارز نیمایی تخصیص یافته برای واردات چای، به این گروه تجاری 

اختصاص پیدا کرده است.
رئیس سازمان بازرسی تصریح کرد: در سال ۱۴۰۱ نیز کل ارز تأمین 
شده برای واردات چای حدود یک میلیارد و ۳۹۶ میلیون دلار بود که 
اختصاص  این گروه  به  میلیون دلار  میلیارد و ۱۰۱  میزان یک  این  از 

پیدا کرده بود.
خداییان با بیان اینکه گروه تجاری مذکور، تاکنون برای یک میلیارد 
و ۴۰۰ میلیون دلار از ارزهای دریافتی خود، رفع تعهد نداشته و کالایی 
وارد کشور نکرده است، ادامه داد: حسب پیگیری های صورت گرفته، 
این گروه دریافت شده، در  ارزهایی که توسط  از  مشخص شد بخشی 
بازار آزاد به مبالغ بالاتر فروخته شده است. ذکر این نکته ضروری است 
که علاوه بر مبلغ مورد اشاره )یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون دلار( مهلت 
مابقی ارزهای دریافتی این گروه نیز رو به پایان است و میزان ارز رفع 
تعهد نشده در حوزه واردات چای برای این شرکت تا عدد نزدیک به 2 

میلیارد دلار قابل افزایش است.
خداییان به بخش واردات ماشین آلات مربوطه به این گروه تجاری هم 
بر یک  بالغ  تأمین شده جهت واردات چای،  ارزهای  بر  گفت: علاوه 
جهت   ۱۴۰۱ تا   ۱۳۹۸ سال های  طول  در  دلار  میلیون   ۴۷2 و  میلیارد 

واردات ماشین آلات مربوطه به این گروه تجاری تخصیص داده شده که 
به سرجمع تعهدات این شرکت اضافه می گردد و با اتمام مهلت قانونی، 

به میزان تعهدات رفع نشده منقضی شده اضافه خواهد شد.
وی با اشاره به تخلف شرکت در ثبت سفارش چای خارجی درجه یک 
و واردات چای کنیایی و صادراتی درجه دو ایرانی، گفت: در حالیکه 
این گروه، نسبت به ثبت سفارش چای درجه یک هند به نام دارجلینگ 
به ارزش هر کیلو ۱۴ دلار اقدام کرده بود، اما در عمل چای کشور کنیا 
و چای صادراتی درجه دو ایران را به ارزش حدود 2 دلار وارد کشور 
کرده و سازمان غذا و دارو نیز کیفیت چای های وارداتی را به صورت 
سیستمی با نمونه های در اختیار که با هماهنگی کارمند ارزیاب گمرک 

اخذ کرده، تأیید کرده است.
رئیس سازمان بازرسی یکی دیگر از تخلفات حرکت را در نحوه ترخیص 
کالا عنوان کرد و بیان داشت: مسیری که در گمرک برای ترخیص 
کالاهای این گروه در نظر گرفته شده بود عمدتاً »مسیر سبز« بود، بدین 
معنا که فقط از طریق سیستم، تیک های مورد نظر زده شده و در نتیجه 
کالا ترخیص و وارد کشور شده است؛ در حالیکه واردات چای نیازمند 
استعلام از دستگاه های دیگر برای تأیید کیفیت است و قاعدتاً بر اساس 
مقررات باید واردات این محصول یا از مسیر زرد و یا قرمز انجام می شد.
این  ماشین آلات  و  واردات چای  تصریح کرد:  بازرسی  سازمان  رئیس 
جهاد  صمت،  وزارت  تأییدیه  و  سفارش  ثبت  نیازمند  تجاری،  گروه 
با   ۱۴۰۱ و   ۱۴۰۰ سال های  طی  که  بوده  مرکزی  بانک  و  کشاورزی 
ثبت  مذکور،  دستگاه های  مدیران  توسط  هماهنگی های صورت گرفته 
سفارش های این گروه به میزان بیشتر از نیاز کشور تأیید و به محض 
ارسال برای بانک مرکزی تخصیص لازم انجام شده است؛ در حالی که 
برای دیگر شرکت های متقاضی شرایطی از جمله سابقه قبلی واردات و 
... ملاک عمل تأیید قرار می گرفت و بنا به اظهار برخی از واردکنندگان 
قرار  تأیید  مورد  آن ها  درخواستی  سفارش های  ثبت  از  هیچکدام  بعضاً 

نمی گرفت.
نظر به تاکیدات مکرر رئیس قوه قضاییه مبنی بر برخورد با کسی که 
ارز را گرفته و در محل درست هزینه نکرده است و همچنین بازخواست 
به  پرونده  ارجاع  از  خداییان  کرده،  پرداخت  را  ارز  که  دستگاهی  از 
دادسرا خبر داد و گفت: درخصوص بزه انتسابی و تخلفات مدیرانی از 
از جمله وزارت جهاد کشاورزی، وزارت صمت،  دستگاه های مختلف 
گمرک، استاندارد و بعضی از بانک ها، گزارش اختصاصی توسط سازمان 

بازرسی تهیه و در حال ارسال به دادسرای ویژه جرائم اقتصادی است.

عضو شورای پول و اعتبار گفت: انحلال و ادغام دو موسسه توسعه و 
نور از گذشته مطرح بود و تصمیم جدیدی نبودند. اقدامات این انتقال 
از گذشته انجام شده بود و در هفته گذشته اقدام نهایی انجام شد. البته 
موضوع موسسه توسعه انتقال و ادغام نیست و این موسسه منحل می شود.

 
تعیین  ایلنا درباره  اقتصادی  با خبرنگار  غلامرضا مرحبا در گفت وگو 
تکلیف دو موسسه اعتباری نور و توسعه و انتقادات مطرح شده درباره 
انتقال موسسه نور با ناترازی ۴۰ هزار میلیارد تومانی به بانک ملی اظهار 
از گذشته مطرح بود  ادغام دو موسسه توسعه و نور  انحلال و  داشت: 
و تصمیم جدیدی نبودند. اقدامات این انتقال از گذشته انجام شده بود 
توسعه  البته موضوع موسسه  انجام شد.  نهایی  اقدام  و در هفته گذشته 
انتقال و ادغام نیست و درباره این موسسه تصمیم گزیر گرفته شده و 

منحل می شود.
وی درباره تعیین تکلیف و سرنوشت سپرده های مردمی در تصمیمات 
انحلال گفت: در انحلال تصمیم درباره سپرده های مردمی ساز و کار 
خاص به خود را دارد. بنابر شرایط یا زمان داده می شود که سپرده های 
مردمی برداشت شود یا اینکه چند بانک برای انتقال سپرده ها مشخص 
مرکزی  بانک  فاکتور  چند  بررسی  با  باره  این  در  و  می شود  اعلام  و 

تصمیم می گیرد.       
عضو شورای پول و اعتبار با اشاره به انتقادات نسبت به ادغام موسسه 
زیان ده  مؤسسات  این  که  است  درست  داد:  ادامه  ملی  بانک  با  نور 
از سوی  دارند،  خوبی  اراضی  و  املاک  دارایی،  اما  می شوند  محسوب 
دیگر این مؤسسات به بانک های قدرتمند منتقل می شوند که بتواند این 
موضوعات را حل کنند و خودشان هم با چالش مواجه نشوند. به همین 
دلیل بانک ملی برای ادغام موسسه نور با این بانک انتخاب شد تا با 

ظرفیتی که در اختیار دارد می تواند منافع سپرده گذاران را حفظ کند و 
در فضای سالم بانکی به سپرده گذاران نور هم خدمات بانکی ارائه کند.          
مرحبا با بیان اینکه بانک ملی با توانی که دارد می تواند موسسه نور را 
نجات دهد، تاکید کرد: موضوع ادغام کار بسیار سختی است و امکان 
دارد که کوتاه مدت آثار سوئی در بانک ملی داشته باشد اما امیدواریم 

مسئله حل شود و در بلندمدت به نفع سهامداران خواهد بود.
وی افزود: بانک ملی درباره دارایی های موسسه نور تصمیم می گیرد که 
فروخته شود تا بدهی ها را تسویه کنند اما به هرحال این اقدامات یک 

فرایند زمانبر و پیچیده ای است.      
درباره  شده  اخذ  تصمیم  درباره  همچنین  اعتبار  و  پول  شورای  عضو 
کارکنان موسسه نور گفت: موسسه نور کارکنان زیادی ندارد، اطلاع 
دقیقی از تعیین تکلیف کارکنان این موسسه را ندارم اما طبیعتاً وقتی 
مدیریت  هم  کارکنان  این  فعالیت  ادامه  می شود،  مطرح  ادغام  مسئله 

خواهد شد.
مرحبا در پاسخ به این سؤال که آیا ادغام موسسه اعتباری دیگری در 
ادغام  برای  دیگری  موسسه  فعلًا  کرد:  تاکید  دارد،  قرار  کار  دستور 

مطرح نیست.

گفت:  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
سال  در  شیرخشک  ماهانه  توزیع 
جاری نسبت به سال گذشته افزایش 
افزایش  از  نشان  که  است  یافته 
شیرخشک  توزیع  و  تأمین  سرعت 
دارد و حاکی از آن است که کمبود 
شیرخشک رو به پایان است و بازار 

به سمت اشباع پیش می رود.
دانشگاه  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
سید  دکتر  مشهد،  پزشکی  علوم 
شورای  اجلاس  در  محمدی  حیدر 
کلان منطقه ۹ کشور که به میزبانی 
در  مشهد  پزشکی  علوم  دانشگاه 
شهر  این  سلامت  شهدای  مجتمع 
برگزار شد افزود: طی آبان ماه امسال 
هشت میلیون و ۷۰۰ هزار عدد قوطی 
در  )رگولار(  معمولی  شیرخشک 
کشور توزیع شد که عددی بی سابقه 

است.
وی ادامه داد: این در حالی است که 
سال گذشته که وضعیت عادی بود، 
ماهانه بین پنج میلیون تا پنج میلیون 
توزیع شده  و 5۰۰ هزار عدد قوطی 

است.
گفت:  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
وضعیت  ماه  آبان  در  خوشبختانه 
شیرخشک  تأمین  بحث  در  خوبی 
داشتیم و امیدواریم که این وضعیت 
مطلوب و حتی بهتر از آن را در آذر 

ماه هم شاهد باشیم.
نظارتی  گروه های  افزود:  محمدی 
تمامی  از  بازدید  کشور  سراسر  در 
دستور  در  را  پخش  شرکت های 
برنامه  صدور  با  و  داده اند  قرار  کار 
و  غذا  معاونت های  توسط  توزیع 
پزشکی،  علوم  دانشگاه های  داروی 
انبارهای  در  موجود  شیرخشک 
داروخانه ها  بین  پخش،  شرکت های 

توزیع می شود.
اصلاح  راستای  در  کرد:  اضافه  وی 
و  شیرخشک  ارزی  سیاست های 
از مدیریت صحیح  اطمینان  به منظور 
نوزادان،  برای  آن  تأمین  زنجیره 

سازمان غذا و دارو گروه های نظارتی 
ایجاد  کشور  سطح  در  گسترده 
شرکت های  که  ترتیب  بدین  کرد 
سطح  در  شیرخشک،  توزیع کننده 
مورد  همزمان  صورت  به  کشور 

بازرسی قرار می گیرند.
گفت:  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
اقتصادی  جنگ  شرایط  در  کشور 
است و متناسب با آن تدابیر لازم در 
تمامی حوزه ها از جمله حوزه سلامت 
مثلًا حوزه سلامت  اندیشیده می شود 
از  یکی  و  بوده  ارز  نرخ  به  وابسته 
با  تنگاتنگ  رابطه  که  مواردی 
مسائل ارزی دارد بحث تأمین دارو، 
و  دارویی  اقلام  پزشکی،  تجهیزات 

شیرخشک بوده است.
محمدی افزود: در سخت ترین شرایط 
با مدیریت جهادی مدیران  تحریمی 
ولایی و انقلابی عملکرد بسیارخوبی 
اجازه  شرایطی  هیچ  تحت  و  داریم 
و  غذا  حوزه  در  کشور  که  نداده ایم 
دارو با وجود این شرایط بسیار سخت 

دچار مشکل شود.
وی ادامه داد: در حوزه دارو به ثبات 
و  اقلام  زمینه  در  و  رسیده ایم  نسبی 
مواد آرایشی و بهداشتی هم مشکلی 
نداریم و در تمامی بخش های مرتبط 
جدی  نظارت  دارو  و  غذا  حوزه  با 

داریم.
گفت:  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
و  دارویی  اقلام  دارو،  تأمین  برای 
از ارز دولتی چهار هزار  شیرخشک 
با  و  می شود  استفاده  تومانی   2۰۰ و 
وجود آن که در بودجه سالیانه، اتباع 
غیرایرانی  گردشگران  و  زائران  و 
برنامه ریزی مان  در  اما  نشده اند  دیده 
کرده ایم  لحاظ  هم  را  گروه ها  این 
ارزهای  با  هم  مشکلاتی  البته  و 
بیشتر  و  تومانی  هزار   5۰ غیررسمی 
است  بوده  این  تلاشمان  اما  داریم، 
مرکزی  بانک  همکاری  با  که 
خریدهایمان بر مبنای سه ارز رسمی 

باشد.

معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزیر کار درباره اثرگذاری مشاغل 
مشاغل  تاکید کرد:  زنان،  اقتصادی  مشارکت  نرخ  افزایش  در  خانگی 
خانگی یکی از موضوعاتی است که در دولت سیزدهم رونق چشمگیری 
یافته است. طی ۸ ماه اخیر حدود ۹۰ هزار شغل خانگی جدید ایجاد شده 
ایجاد  اصلی  ارکان  از  یکی  به  خانگی  مشاغل  می دهد  نشان  که  است 

اشتغال در کشور تبدیل شده است.
کریمی بیرانوند افزود: در هفته های گذشته با همکاری بانک مرکزی 
به مشاغل خانگی اختصاص یافت که خبر  میلیارد تومان دیگر   ۱۰۰۰

خوبی بود و مجموع اعتبارات مشاغل خانگی به 5 همت رسید.
وی ادامه داد: اولین بار بود که بانک مرکزی در میانه سال مجدد برای 
حوزه اشتغال تخصیص جدید در نظر گرفت که آبان ماه ابلاغ شد و ما 
نیز در وزارت کار به استان ها ابلاغ کردیم. افزایش تسهیلات مشاغل 

خانگی به رقم 5۰۰۰ میلیارد تومان تاکنون بی سابقه بوده است.
تحقق ۷۰ درصدی مصوبات شورای عالی اشتغال در دولت سیزدهم

معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

درباره تشکیل نشست آتی شورای عالی اشتغال نیز گفت: قبل از تشکیل 
برگزار  را  اشتغال  تخصصی  کمیسیون   ۸۷ جلسه  اشتغال،  عالی  شورای 
کردیم که مصوبات آن نهایی شده و منتظر هستیم تا ظرف هفته های 
آینده جلسه شورای عالی اشتغال برگزار و مصوبات تأیید و ابلاغ شود.

جلسات  اشتغال،  عالی  شورای  جلسات  اینکه  بیان  با  بیرانوند  کریمی 
سیاستگذاری است، متوسط درصد تحقق مصوبات شورای عالی اشتغال 

در دولت سیزدهم را ۷۰ درصد نسبت به دوره های قبل ذکر کرد.


